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Abstract (en)
The device is fitted with an upper (7) and a lower pressure plate (2) acting on the sheet (5) to be laminated. Both plates (2, 7) are provided with
ducts (12, 13, 13a) for a coolant as well as for a heating fluid, which are joined to pumps, controlled by three way valves. In case of a temporary stop
of the system the temperature of the pressure plates (2, 7) can be quickly adjusted in order to avoid an overheating as well as a long period required
for warming up again.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Plattenpresse zur Herstellung beschichteter plattenförmiger Produkte mittels zusammenfahrbarer heiz- und kühlbarer
Pressplatten (2, 7), die innere Kanäle (12, 13, 13a), zur Durchleitung einer Heiz- und/oder Kühlflüssigkeit aufweisen. Dabei sind die Kanäle für die
Heiz- und/oder Kühlflüssigkeit in ein und derselben Pressplatte angeordnet und über Mischventile (16, 17, 28, 28a, 29, 29a) wahlweise sowohl an
einen Heizkreislauf als auch an einen Kühlkreislauf anschließbar. <IMAGE>
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